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Verslag van de vergadering van de commissie Werk d.d. 27 mei 2004 
 
 
 

Aanwezig zijn: 

Dhr. E. Schaap (voorzitter), dhr. B.A. van den Berg (PvdA), dhr. C.J.M.Goossens(PvdA), mw. M. Ruhe 

(PvdA),  

dhr. J. Kramer (VVD), dhr. W.E. van der Meulen (VVD), mw. I. Maters-Mateman (CDA), dhr. R. Spriensma 

(CDA), dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. J.N. Simonse (SGP), dhr. L.J.J. Caniëls (commissiegriffier) en mw.L.J. 

Fer (griffie medewerker) 

 

Ook aanwezig zijn: 

Lid van Gedeputeerde Staten: dhr. A.G. Greiner  

 

Afwezig zijn:  

dhr. W. Keur (VVD), dhr. P.C. Hildering (ChristenUnie), mw. M.P.M.M. van der Wee (GroenLinks), 

dhr. H. Nijenhuis (D66) dhr. J. Jongsma (LPF) 

 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 19.3o uur en heet een ieder welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

Aan de agenda wordt, met instemming van de commissie toegevoegd 3b “vaststellen verslag van 13 mei 

2004”. Met inachtneming van deze aanvulling wordt de agenda vastgesteld. 

 

3. Verslag van de vergadering  
a. Van 22 april 2004 

Tekstwijziging en/of toevoeging ontvangen van de LPF-fractie: 

Op blad 3 waar staat; “De LPF-fractie is verbaasd……kunnen zijn: vervangen door: “De LPF-fractie is 

verbaasd en spreekt haar verontwaardiging uit over de investeringen die gedaan zijn met betrekking tot de 

Tollebekerbrug. Het verslag wordt met deze tekstwijziging vastgesteld. 

 

b. van 13 mei 2003 

Tekstwijzigingen en/of toevoegingen ontvangen van: 

de VVD-fractie: Op blad 3: Na de 13
e
 regel van boven af aan toevoegen: De VVD gaat in op het 

voorwaardescheppendebeleid …… enz. 

Gedeputeerde Greiner: 

- Op blad 3: dezelfde opmerking als de VVD-fractie. 

- Op blad 3: De zin “de subsidieverordening tegen het licht te houden” laten vervallen. 

- OP blad 3: de zin “de economische inbedding van de windenergie te laten plaatsvinden” vervangen door 

“de economische inbedding van de windenergie in het kader van het REOF te bezien. 

 

4. Mededelingen 

Bericht van verhindering ontvangen van: 

- de heer H. Nijenhuis (D66). .De heer Nijenhuis is aanwezig bij de vergadering van commissie Ruimte die 

tegelijk met deze vergadering plaatsvindt. 

- De heer Goossens (PvdA). 

- De heer Jongsma (LPF). Hij zit wegens afwezigheid van de heer Goossens de vergadering voor van 

commissie Ruimte, die gelijktijdig met deze vergadering plaatsvindt. 
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- De heer Keur (VVD). 

- De heer Hildering (ChristenUnie). 

 

5. Portefeuillehouder A.G. Greiner 

a. Mededelingen 

Van gedeputeerde Greiner is de volgende schriftelijke mededeling ontvangen.  

GS hebben bericht gehad van het ministerie van SZW, dat de RPA projectsubsidies zijn toegekend. De 

provincie krijgt € 40.000,-- voor het project Instap Zorg (een duaal traject voor 40 oudkomers) en € 34.190,--

voor het project Glastuinbouw (toeleiding van 15 mensen met een gesubsidieerde baan naar een reguliere 

baan). Voor beide projecten wordt zeer waarschijnlijk ook ESF aangevraagd. 

 

b. Statenvoorstellen 

1. Overbruggingskrediet ten behoeve van Rolbij 

Gedeputeerde Greiner geeft op verzoek van de voorzitter een korte toelichting op het voorstel.. 

Hij geeft aan dat hij bij een eerdere behandeling in de commissie het voorstel heeft teruggetrokken omdat hij 

mogelijkheden zag een gunstiger voorstel aan de commissie voor te leggen. Hij wijst erop dat Rolbij een 

liquiditeitsbehoefte heeft van € 700.000,-.Door een af te sluiten convenant moet het haalbaar worden geacht 

dat medio 2005 Rolbij financieel weer in de pas loopt. Er zijn meer financiers gezocht. Een aandeel van  

 € 70.000 wordt opgebracht door de werkgevers overeenkomstig  hun aandeel in de Flevolandse 

bouwopdrachten. Voorts participeren ESF en het OenO-fonds voor de bouw en de bank. Het gezamenlijke 

doel is te bevorderen dat Rolbij een financieel stabiele functie bereikt. Voorts is afgesproken dat bij 

eventueel verder noodzakelijke kredietconsumptie eerst bij de andere financiers wordt aangeklopt. 

De CDA-fractie kan zich goed vinden in het voorstel, maar betreurt het dat niet-Flevolandse bedrijven die in 

Flevoland wel opdrachten uitvoeren blijkbaar geen steun aan Rolbij willen verlenen. 

De PvdA-fractie ondersteunt de opmerkingen van het CDA en vraagt zich af wat er gebeurt indien de 

financiële bronnen niet rond komen. Wordt de looptijd dan verkort of gaat het initiatief niet door. Voorts 

informeert zij of de kans op herhaling van de problematiek na 2005 aanwezig is en wat dan de positie van 

de provincie is. Zij geeft aan dat er sprake moet zijn van een eenmalige actie. 

De SP-fractie is ook benieuwd naar de continuïteit in combinatie met het financiële aspect. Tevens vraagt zij 

zich af waarom geen samenwerkingsverband met het ROC wordt aangegaan ten aanzien van ruimtehuur. 

De VVD-fractie vindt het ook positief dat de deelname van Bouwned in dit voorstel voorkomt. Ook zij is 

benieuwd hoe het scenario er na 2005 er uit zal komen te zien. De fractie hecht eraan dat in het advies van 

het voorstel duidelijk vermeld wordt dat de bijdrage aan de Rolbij eenmalig en als overbrugging is bedoeld. 

De GroenLinks-fractie, in persoon van de voorzitter, wil weten waaruit de ESF componenten bestaan. 

Hoewel de voorzitter meldt dat de afspraak is om technische vragen vooraf te stellen geeft hij thans de 

gelegenheid tot beantwoording ervan. 

Gedeputeerde Greiner beantwoordt de vragen. Hij geeft aan dat niet te verwachten zal zijn dat het werk in 

de bouw zal afnemen. Na 2005 zal er dan geen sprake zijn van een discontuiniteit. De kans dat er dan een 

beroep zal worden gedaan op de provincie kan klein worden geacht. Achtereenvolgens worden de volgende 

financiële middelen ingezet; de ESF gelden, gelden uit het O&O fonds, gelden van bouwbedrijven en 

kredieten van de Bank en pas daarna volgt het bedrag  van de provincie. Ook geeft de gedeputeerde aan 

dat het ROC participeert in het samenwerkingsverband en zij neemt het theoriegedeelte van een dergelijk 

leerlingwerkplaats voor haar gedeelte.  

In tweede termijn geeft de CDA-fractie aan als voorwaarde opgenomen te willen zien dat alle ondernemers 

die in Flevoland werken uitvoeren, ruimte moeten bieden aan leerlingstagewerkplaatsen. 

Gedeputeerde Greiner zegt toe het convenant aan het voorstel toe te voegen. 

Advies Commissie: 
 De commissie stelt de volgende voorwaarden: 

- de actie is eenmalig; 

- in het met de Flevolandse gemeenten terzake af te sluiten convenant zal worden vastgelegd dat alle 

aannemers die in Flevoland werken uitvoeren, ruimte bieden voor leerling bouwplaatsen. 

- Het convenant wordt geacht een geheel met het statenvoorstel te vormen en wordt als zodanig daarbij 

toegevoegd. 

Als aan deze voorwaarden is voldaan gaat de commissie akkoord en stelt voor dit statenvoorstel als 

hamerstuk te agenderen voor PS van 17 juni 2004.  

 

2. Nota Beleids-  en Actieplan arbeidsmarkt Werken aan werk! 

De voorzitter geeft de gedeputeerde de gelegenheid om het voorstel toe te lichten.  

De heer Greiner merkt op dat in september 2003 een brainstorm heeft plaatsgevonden over de 

arbeidsmarktproblematiek, met de commissie en ook met andere partijen. De onderhavige nota is daarvan 

het gevolg. Hij signaleert bij de provincies een beweging die – nu de RBA’s niet meer bestaan – voor zich 

een taak zien weggelegd om het hierdoor ontstane hiaat tot hun aandachtsveld te rekenen, zulks evenwel 

met uitzondering van Gelderland. In dit verband wijst hij overigens ook op het collegeprogramma. Tot 

dusver werd echter een overall-visie over deze problematiek en de daarin mogelijk door de provincie te 

vervullen rol gemist.  
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De PvdA-fractie heeft waardering voor de nota, de titel spreekt aan en het belang is evident. DE fractie is 

echter bevreesd voor een aantal op zich zelf staande relatief kleine acties, die veel geld kosten maar 

waaruit relatief weinig resultaat uit voortkomt. Zij kan geen echte structuur ontdekken in dit plan. 

Ook ontbreken prioriteitskeuzes en vermelding van gewenste effecten van de verschillende instrumenten 

evenals de onderlinge verbanden met andere relevante beleidsnota’s. 

Op zich zelf is sprake van een goede analyse en bestaat waardering voor de beoogde betrokkenheid van de 

provincie, maar de beleidsnota zou op een hoger niveau moeten worden gebracht en een meer 

samenhangende visie moeten uitstralen. 

Ook de  CDA-fractie ziet geen prioritering in de 15 tal acties. Zij vindt het belangrijk dat er een deugdelijke 

onderbouwing ten grondslag ligt aan de prioritering. Zo vindt zij het plegen van acquisitie een belangrijke 

actie omdat daarmee de werkgelegenheid kan worden bevorderd. 

In aanvulling op de opmerkingen van de PvdA-fractie spreekt de CDA –fractie uit dat ook naar haar 

gevoelen de nota niet helemaal af is. Zo ontbreekt bijvoorbeeld de financiële paragraaf. 

Ten aanzien van de prioritering zou de fractie aan acquisitie prioriteit 1 toekennen in plaats van 3. Ook 

actiepunt 14 zou een hogere prioriteit verdienen. 

Ook mist de fractie een duidelijke betrokkenheid en verantwoordelijkheid van het bedrijfsleven 

De SGP-fractie vindt de relatie met het onderwijs een belangrijke actie en informeert of er sprake is van een 

periodiek overleg met onderwijsinstellingen. 

De SP fractie heeft nota genomen van de nota. 

De VVD-fractie vindt het jammer dat er geen echte keuze is gemaakt en er geen onderscheidende plannen 

ten uitvoer liggen. Zij vraagt zich af wat het verband is met overige bestaande notities en hoe hiermee het 

best kan worden omgegaan.  

De voorzitter concludeert dat de wens bestaat om het plan op een hoger niveau te brengen en structuur in 

aan te brengen. 

Gedeputeerde Greiner geeft aan dat de provincie in deze nota zichzelf een initiërende en coördinerende rol 

toebedeeld heeft en dat nadere acties uit deze notitie zullen voortvloeien. 

De commissie stelt voor om dit plan uit te bouwen tot een beleidsstuk waar onder starternotitie e.a. worden 

opgehangen om vervolgens actieplannen te produceren. 

Gedeputeerde Greiner besluit het statenvoorstel terug te trekken. Hij zal gehoord de discussie in de 

commissie, er voor zorgdragen dat de structuur dusdanig wordt gewijzigd dat het Beleids- en actieplan 

arbeidsmarkt wordt gewijzigd in een strategisch Beleidsplan Arbeidsmarkt. Dit betekent dat het plan op een 

hoger niveau wordt gebracht. Vervolgens dienen daaruit concrete plannen – zoals het actieplan 

starterbeleid – voort te vloeien. In ieder geval zal een jaarplan Arbeidsmarktbeleid worden opgesteld en 

toegevoegd. 

 

 

3. 11
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland 

Geen opmerkingen. Dit voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de vergadering van PS van 17 juni 

2004. 

 

c. Vragenronde 

Geen. 

De voorzitter dankt gedeputeerde Greiner en last om 21.00 uur een schorsing in van 5 minuten. 

 

Na de schorsing wordt geconcludeerd dat er ten aanzien van de agendapunten 6 en 7 er geen op-

/aanmerkingen zijn.  

 

6. Rondvraag 

De voorzitter nodigt commissieleden uit om met agendapunten te komen. Vervolgens komen de volgende 

wensen ter tafel: 

- in een nog nader te bepalen datum/tijdstip een bezoek af leggen aan het Geomaticapark. 

- Een discussie over het Openbaar vervoer/ werkbezoek wegbeheerder. 

- Presentaties over arbeidsproblematiek die op de commissiedag gepland kunnen worden, te starten een 

halfuur voor aanvang van de commissievergadering. 
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LIJST VAN TOEZEGGINGEN 

Commissie Werk 

 

Nr. Datum cie. Onderwerp/toezegging-actie Door Afdoen per 

1 27-05-2004 Beleidsplan arbeidsmarkt 

 

  

2 27-05-2004 Jaarplan arbeidsmarktbeleid 

 

  

3 27-05-2004 Presentaties/werkbezoeken inz. 

Arbeidsmarktproblematiek , bezoek Geomaticapark 

en discussie openbaar vervoer 
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Vastgesteld te Lelystad, d.d.…………………………………..2004 

 

 

 

 

De voorzitter      de commissiegriffier 


